
 Na temelju članka 44. i 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi 

(NN broj 33/01, 60/01-vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 

144/12 i 19/13-pročišćeni tekst i 137/15) i članka 49. Statuta Općine Kaptol („Službeni 

glasnik Općine Kaptol“ broj 03/09, 02/13 i 06/13), Općinski načelnik Općine Kaptol podnosi 

slijedeće 

 

I Z V J E Š Ć E 

o radu za period od 01.07. 2015. godine do 31.12. 2015. godine 

 

 

 Sukladno odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi i 

odredbama Statuta Općine Kaptol podnosim izvješće o radu za period od 01.07.2015. godine 

do 31.12.2015. godine. 

 U okviru promatranog razdoblja, kao i do sada, značajan dio poslova obavljao sam sa 

administrativne strane, tako da sam što raznih zaključaka i odluka općinskog načelnika donio 

ukupno 49 akata, te napisao više desetka raznih dopisa.  

 Obzirom u općini nemamo stručnu službu koja priprema prijedloge akata sve 

prijedloge za sjednice općinskog vijeća, a kojih je u promatranom razdoblju bilo tri, pripremio 

sam osobno i uz pomoć stručne službe županije koja nam  je pomogla oko akata vezanih za 

donošenje proračuna  i izmjena istoga. Za sve tri sjednice pripremili sam ukupno 23 razne 

odluke, zaključaka, pravilnika, planova i dr. 

 U okviru poslova javne nabave, kao i nabava male vrijednosti koju sam kao odgovorna 

osoba naručitelja, koordinirao i dogovarao sa zamjenikom gosp. Josipom Soudekom, a  koji je 

ovlaštena osoba za provedbu postupka javne nabave,  kao i imenovanim povjerenstvima u 

pojedinim postupcima, proveli smo nekoliko postupaka nabave roba radova i usluga kao i 

natječaj za davanje u zakup poslovnog prostora u vlasništvu Općine Kaptol.  

 Ovdje svakako moramo spomenuti veliki dio poslova koje smo obavili oko provođenja 

investicije izgradnje sustava odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda naselja Češljakovci i 

Golo Brdo, koji se financirao iz sredstava programa IPARD, Mjera 301. 

Ovaj projekat  je bilo vrlo teško realizirati i sa novim izvođačem radovaa i 

projektantima, jer smo zbog već djelomično zastarjele dokumentacije (2008. godina) morali 

ići u preprojektranje uređaja za pročišćavanje otpadnih voda, a gdje smo naišli na poteškoće 

sa ugovorenim podizvođačem radova na uređaju i projektantima koji su nemilice odugovlačili 

postupak preprojektiranja, a onda i samog izvođenja radova, tako da smo glavnom izvođaču 

radova predložili da otkaže ugovor sa postojećim podizvoditeljem i potraži novoga 

podizvoditelja. Zahvaljujući tome koraku uspjeli smo navedeni projekat, uz manje sitnice 

završiti do  roka za završetak radova odnosno do 31.12.2015. godine. 

Mogu reći da nam je promatrano razdoblje, kao i cijela protekla godina, bila u fokusu 

realizacije navadenog IPARD projketa, jer smo uz  sami tijek radova imali dvadesetak 

sastanaka sa izvođačima radova, projektantima i ostalim čimbenicima, koji su  na bilo koj 

način, bili involvirani u provedbu ovog projekta. No unatoč silnim problemima tijekom 

cijelog postupka i teških trenutaka u provedbi ovog projekta moram istaći svoje zadovoljstvo 

što smo ovaj kapitalni  projekt uspjeli ipak realizirati,  jer tako veliku investicju nikada ne bi 

mogli sa svojim proračunskim prihodima iznijeti sami. 



Provedba ovog projekat nam je bio velika škola i na njemu smo upoznali sve zamke 

birokracije, a koja je zadužena za provedbu ovakovih projekata, tako da smo u uvjerenju da ta 

ista birokracija koči provedbe projekata i povlačenja više sredstava iz fondova EU. 

 Naravno značajan dio vremena potrošen je na koordinaciju i provedbu drugih malih 

projekata koje smo provodili, a tiču se izgradnje i održavanja komunalne infrastrukture od 

sanacije nerazvrstanih cesta, krpanja asfalta,  nastavka izgradnje sustava odvodnje i 

pročišćavanja otpadnih voda naselja Kaptol i Komarovci, kao i izgradnje magistralnog 

plinovoda kroz naselje Kaptol i magistralnog vodovoda kroz naselje Kaptol. 

 Značajna sredstva tijekom druge polovice prošle godine uložili smo u rekonstrukciju i 

dogradnju javne rasvjete u Požeškoj ulici u Kaptolu kao i održavanje iste. 

 Moramo napomenuti da smo se u promatranom razdoblju završili projekat energetske 

obnove obiteljskih kuća gdje smo kroz ovaj projekat obnovili 20-ak obiteljskih kuća, no 

nažalost zbog neimaštine građana nešto više od 1/4  sredstava, od odobrenih 996.000,00 Kn,  

ostala je neiskorištena, točnije 300.000,00 Kn. 

 Svakako veliki dio vremena se provede u svakodnevnoj komunikaciji sa građanima 

općine, posebice sa ljudima koji su se zatekli u nezavidnoj životnoj i financijskoj situaciji, a 

što je vrlo često neugodno i za slušati, jer se radi o svakojakim životnim sudbinama, a koji su 

ponekad i u neizlaznoj situaciji za koju je potrebito naći rješenje ili iznaći način i uputiti ljude 

na pravu adresu gdje je moguće riješiti njihove probleme.  

Posebice taj pritisak se osjetio protekle godine kada je ekonomska kriza, valjda, dosegnula 

svoje dno, pa i unatoč nekakvim pozitivnim kretanjima makroekonmskih pokazatelja u drugoj 

polovici godine  život građana, koji žive na granici siromaštva i ispod nje, nije se poboljšao. 

 Kao predstavnik izvršne vlasti morao sam voditi računa o funkcioniranju cjelokupnog  

društvenog života stanovnika općine od kulture sporta do zaštite i spašavanja. Ovdje je 

svakako bilo najbitnije osigurati redovito financiranje svih ovih djelatnosti, a što smo i uspjeli 

sa skromnim proračunom koji je protekle godine pretrpio veliku štetu koja je posljedica 

direktnog udara vlade Rh koja je poreznom reformom uskratila značajne prihode jedinicama 

lokalne uprave( na razini svih jedinica lokalne i regionalne samouprave cca.  

2.000.000.000,00 Kn). Takovom poreznom politikom dovedeni smo u još veći podanički 

odnos prema centralnoj vlasti, odnosno postali smo još, u financijskom smislu, centraliziranija 

država. dok se obveze države sve više decentraliziraju prema lokalnoj samoupravi. Navedeno 

poreznom politikom i Zakonom o regionalnom razvoju, od općine koja je po svojim 

demografskim i drugim karakteristikama pripadala srednjim općinama,  dovedeni smo u 

kategoriju općina čija je opstojnost postala  upitna zbog tzv. kriterija samoodrživosti. 

 Teškoća poslovanja ogledala se u činjenici značajno smanjene gospodarske aktivnosti 

na području cijele države pa tako i našem ruralnom prostoru, a što je za posljedicu imalo i 

neredovite prihode proračuna, čiji se trend smanjivanja nastavio i tijekom 2014. godine.  

 Ovdje svakako moramo spomenuti da smo u izvještajnom razdoblju dobili jednu 

kaptialnu pomoći iz državne blagajne za  uređenje zgrade društvenog doma u Novim 

Bešincima  u iznosu od 140.000,00 kn  i to od Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU 

gdje smo kandidirali dva projekta.  

 Napominjem da smo smo kandidirali projekt obnove zgrade općine no nažalost zbog 

navodnog nedostatka exsel tablice u prilogu aplikacije odbijeni smo kao i sve ostale općine sa 



našeg područja koje su se kandidirale, bez mogućnosti dopune dokumentacije iako izrađivač 

aplikacije rvrdi da je navedena tablica bila priložena. 

 Od ostalih aktivnosti moramo ovdje spomenuti da sam kao član skupštine Tekije d.o.o. 

i Komunalca Požega d.o.o. sudjelovao na nekoliko sjednica.  

 Poštovani, u ovom kratkom izvješću nastojao sam prikazati samo glavni dio mojih 

aktivnosti i aktivnosti općinske uprave koje sam provodio zajedno sa suradnicima no moram 

reći da je tu bilo i niz drugih poslova od protokolarnih obveza do raznih pribivanja na 

sjednicama koordinacije gradonačelnika i načelnika na razini županije do raznih predavanja.  

 

O  P  Ć  I  N  S  K  I      N  A  Č  E  L  N  I  K 
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